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Protokół nr 38/22 

z posiedzenia  Komisji Gospodarki Komunalnej, Dróg, Ochrony Środowiska 

 i Porządku Publicznego 

z dnia 30 sierpnia 2022r. 

 

Posiedzenie  rozpoczęło  się  o  godzinie  13.30 w  siedzibie Urzędu Gminy Włocławek.  

W posiedzeniu uczestniczyli Radni  Gminy Włocławek, Wójt Gminy Włocławek – Pani Magdalena 

Korpolak – Komorowska, pracownicy UG. 

W obradach uczestniczyło 12 członków Komisji - lista obecności Radnych  stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

 

Proponowany porządek posiedzenia : 

1. Otwarcie obrad. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad.   

4. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie wskazania przedstawicieli Rady 

Gminy Włocławek do składu Społecznej Komisji Mieszkaniowej.  

5. Sprawy różne.       

6. Zamknięcie posiedzenia.   

 

Ad.1. 

Przewodniczący Komisji Pan Radny Tomasz Nowacki o  godzinie 13.30 otworzył posiedzenie  

 i powitał członków komisji oraz zaproszonych gości.  

 

Ad. 2. 

Pan  Przewodniczący na  podstawie  podpisanej  listy  obecności  stwierdził quorum /obecnych 12 

członków Komisji/.  

 

Ad.3. 

Następnie Pan Przewodniczący odczytał proponowany porządek posiedzenia po czym zapytał, czy  ktoś 

ma propozycje uzupełnienia porządku posiedzenia?  

Wniosków nie zgłoszono, w związku z tym Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o 

pozytywne zaopiniowanie porządku obrad.  

Proponowany porządek posiedzenia został   przyjęty – jednogłośnie.  

 

Ad. 4.  

W tym punkcie Pani Małgorzata Krzeszewska poinformowała, że Wójt Gminy Włocławek wystąpił do 

Rady Gminy Włocławek z wnioskiem o  wskazanie Radnych, którzy będą członkami Społecznej Komisji 

Mieszkaniowej.         
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Dodała, że realizując obowiązek wynikający z uchwały Nr XLV/327/22 Rady Gminy Włocławek z dnia 

29 marca 2022 r., w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 

gminy Włocławek, Wójt Gminy Włocławek powołuje Społeczną i Komisję Mieszkaniową która będzie 

sprawowała społeczną kontrolę nad trybem rozpatrywania i opiniowania wniosków o najem lokali.  W 

skład Społecznej Komisji Mieszkaniowej wchodzą przedstawiciele Rady Gminy Włocławek, Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej we Włocławku i zarządcy mieszkaniowego zasobu Gminy. W związku z 

powyższym zasadnym stało się powołanie Społecznej Komisji Mieszkaniowej w Gminie Włocławek. 

Pan Przewodniczący poprosił o wskazanie kandydatów do składu Społecznej Komisji Mieszkaniowej.  

Zgłoszeni zostali następujący kandydaci: 

1. Elżbieta Sadowska – wyraziła zgodę,  

2. Danuta Seklecka – wyraziła zgodę,  

3. Bogusław Wrocławski – wyraził zgodę.  

Dalszych kandydatów nie zgłoszono, w związku z czym Pan Przewodniczący zamknął listę kandydatów 

i poddał pod głosowanie wniosek o pozytywne zaopiniowanie w/w kandydatów do składu Społecznej 

Komisji Mieszkaniowej.  

Powyższe kandydatury zostały przyjęte – jednogłośnie.  

 

Ad. 5.  

Sprawy różne: 

 

Pani Małgorzata Krzeszewska poprosiła  o wypracowanie stanowiska w następujących tematach: 

1. Mieszkanie Kruszynek 45/6 – córka złożyła podanie z prośbą o wykup. Zameldowany jest 

również brat zainteresowanej, który przebywa w zakładzie karnym.  

Stanowisko Komisji: sprzedać mieszkanie ale jako współwłasność na dwójkę rodzeństwa ( 

odpowiedni zapis w akcie notarialnym).  

Stanowisko przyjęte – jednogłośnie.  

2. Sprawa zdewastowanego mieszkania  w tzn. czworaku. Mieszkanie jest w stanie krytycznym, 

jest zdewastowane ( do wglądu zdjęcia).  

Stanowisko Komisji: prowadzić postępowanie  w celu wymeldowania lokatora  i rozwiązania 

umowy najmu.  

Stanowisko przyjęte – jednogłośnie.  

 

Pani Agnieszka Niemczyk poprosiła  o wypracowanie stanowiska w następujących tematach: 

1. Podanie o wykup mieszkania Kruszyn 45 o powierzchni 43 mkw. 

Stanowisko Komisji: rozpatrzeć pozytywnie z zastosowaniem 95% bonifikaty od wartości lokalu.  

Stanowisko przyjęte – jednogłośnie.  

2. Podanie o wykup działki w miejscowości Warząchewka Polska. Działka graniczy z działką 

osoby zainteresowanej wykupem i byłaby pomocna w celu poszerzenia nieruchomości. 

Powierzchnia działki to 644 mkw.  

Stanowisko przyjęte – jednogłośnie. 
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3. Wniosek mieszkańców o nadanie nazwy ul. Lawendowa  w miejscowości Dąb Polski.  

Stanowisko przyjęte – jednogłośnie. 

 

Radny Pan Janusz Nowok zapytał co z mieszkaniem dla rodziny z wyroku sądowego? 

Pani Małgorzata Krzeszewska odpowiedziała, że umowa najmu została przedłużona do końca roku.  

 

Ad. 6.  

Na tym posiedzenie Komisji zostało zakończone.  

Pan Przewodniczący podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu i zamknął posiedzenie o godzinie 

14.20.      

 

Protokół sporządziła: 

A.Seroczyńska 

  

        Przewodniczący             

       Komisji GKDOŚiPP                                       

 

  Tomasz Nowacki                             

    

 

 

 


